
Zápis 
 

z 21. zasedání Akademického senátu VŠCHT Praha dne  28. 11. 2006 
 
 

Přítomno dle prezenční listiny: 15 
Hosté:  doc. Staněk, prof. Novák 
 
Úvodem  předseda vysvětlil, z jakých důvodů se nekonalo řádné zasedání AS 21.11.2006 a 
předložil návrh programu jednání, který senát schválil. 
 
Program: 

1. Odstávka vody 30. 11. 2006 
2. Parkování v blízkosti budov 
3. Změna volebního a jednacího řádu AS 
4. Informace o uskutečněném výjezdním zasedání 
5. Rozpočet (dělení prostředků, výpočty „výkonů“) v návaznosti na výjezdní zasedání  
6. Různé 

 
Ad 1.  
Doc. Staněk informoval o plánované odstávce vody na budově A. Na dotaz doc. Flemra, „co 
škola udělal proto, aby byla odstávka v jiném termínu, vhodném pro výuku školy“ sdělil, že 
oznámení přišlo 15 dní před uzávěrkou, což odpovídá zákonu a nepodařilo se ani po několika 
intervencích dané datum změnit. Prof. Novákem bylo konstatováno, že je nutné se snažit při 
jednání s úřady zvýšit váhu školy. 
 
Ad 2. 
K tomuto bodu, podobně jako k bodu předchozímu, obsáhle referoval pror. Staněk. 
V souvislosti se zahájením stavebních prací na knihovně (NTK) přišla VŠCHT o 160 
parkovacích míst, která budou po dokončení stavby k dispozici škole v podzemních garážích 
NTK. Další možnosti parkování byly sníženy změnou dopravních dispozic v okolí školy a 
v současnosti probíhajícím záborem filmaři. Doc. Staněk informoval o jednání na KR dne 17. 
10. 2006, kde bylo dohodnuto zajistit automobilem nutně dojíždějícím zaměstnancům 
parkování v blízkosti budov. V této souvislosti konstatovali někteří členové AS malou 
informovanost zaměstnanců o možnosti oznámit své potřeby dojíždění a parkování. 
V současnosti se uvažuje o tom, že ve výjimečných případech bude povoleno parkovat na 
dvorech školy, dále že se uvažuje o vyčlenění části parkovacích míst na parkovišti na 
Vítězném náměstí apod. Dále byl diskutován automobilový provoz v areálu vysokých škol. 
Policie zde odmítá omezení dopravy zejména průjezd ul. Studentskou apod., protože tyto 
ulice odlehčují dopravu na Vítězném náměstí. Zpomalovací pruhy byly odstraněny na 
požadavek hasičů. 
 
Ad 3. 
Doc. Flemr seznámil senát s navrhovanými změnami volebního řádu (co představuje volební 
řád, kdo je akademická obec, studenti, vnitřní předpisy, účast při volbách, orgány AS, 
odvolání předsednictva, schopnost usnášení se, volební období). Doc. Gedeon vznesl dotaz na 
možnost zavedení elektronického hlasování při volbách do senátu. Doc. Flemr rozešle svůj 
připravovaný návrh ostatním členům AS k připomínkování a dopracování. 
Ad 4. 



Prof. Valentová sdělila, že  nejsou k dispozici výstupy z výjezdního zasedání a ani prezentace 
ostatních účastníků. Krátce seznámila senát s projednávanými body. Zúčastnění členové AS 
sdělili ostatním senátorům pouze své postřehy ze zasedání. 
 
Ad 5. 
Byla vedena diskuze k rozpočtu pro rok 2007 - zejména v návaznosti na jednání na výjezdním 
zasedání) 

- dotace, příspěvky a jejich využití 
- metodika a hodnocení výkonu pracovišť 
- rozdělení prostředků na fakulty 
- vědecký a pedagogický výkon 
- členění provozních prostředků 
- mandatorní výdaje 
 

Senát konstatoval, že i v souvislosti s názorem prezentovaným za AS na výjezdním zasedání 
je navýšení mzdových prostředků (tarifní složky) prioritou. Předsednictvo toto předjedná 
s odbory v rámci vyjednávání kolektivní smlouvy. 
 
Ad 6.  
Předseda podal informaci z KR, kde byly předloženy členům KR návrhy Vnitřního mzdového 
předpisu, který se bude připomínkovat, a nová Pravidla hospodaření se mzdovými prostředky. 
 
 

Termín příštího  zasedání AS VŠCHT Praha je l9. prosince  2006 ve 14.00 hod. 

 
 
 
 
Zapsala: K. Wildová                                           Za správnost: M. Březina 

 
 


